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Abstract (en)
1. Safety device for hook-shaped load engaging elements (1) of lifting devices having a sliding safety member (2) taking the load position
when actuated by a spring (3). In said locked position jaw opening (4) of lifting device is closed thus preventing an unwanted engagement or
disengagement of load where the safety member is set manually in an open position by means of a flexible traction component (5) and an operating
device (6) wherein the said flexible traction component consists of a rigid yet bendable wire rope (5) being positioned deflection-free nearly parallel
to the load-engaging element, inserted with its one end (7) into the socket-type (2) safety member fixed by the deformation of the socket and thus
kept in its correct position.

Abstract (de)
Die Sicherungseinrichtung für hakenartige Anschlagmittel (1) an Hebezeugen besteht aus einem stiftartigen Sicherungsglied (2), das unter der
Wirkung der Feder (3) steht und mittels des Drahtseilstücks (5) und des Betätigungsgriffes (6) in die Öffnungsstellung gezogen werden kann.
Die Betätigung ist auch bei starker Feder (3) leicht möglich und es wird sowohl die Unfallgefahr bei der Betätigung vermindert, als auch ein
unbeabsichtigtes Einhängen der Last in das Hakenmaul (4) bzw. ein unbeabsichtigtes Aushängen sicher ausgeschlossen.
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